


淡江大學學生學術研究倫理課程免修申請書
Tamkang University Application Form for Exemption of Academic Research Ethics Education Course
申請日期(Date)：    年   月   日(YYY/MM/DD)
	系所名稱
Department / Institute
	學號
Student ID
	姓名
Name
	身分別
Degree Program
	聯絡電話
Mobile

	
	
	
	□碩士班（Master’s Program）
□碩士在職專班
(Executive Master’s Program) 
□博士班(Doctoral Program)
	

	申請免修說明 (Exemption Application Notice)

	□檢附「學術倫理教育」相關課程修課證明
Attach the Certificate of Course Completion for the relevant "Academic Ethics Education" course.
□檢附「學術倫理教育」相關課程修課大綱
Attach the Course Schedule for the relevant "Academic Ethics Education" course.
□其他說明
Other Explanations



學生免修申請須於入學當學期配合新生學分抵免作業期程辦理，請同學依學分抵免公告期間申辦。學生填妥以上資料後於申請人處簽名，並送交各學院、系、所、學位學程審查。
A Exemption application must be processed within the credit transfer period for new students in the semester of enrollment. Students should submit their applications during the designated period for credit transfer announcements. After completing the information above, the applicant should sign and submit the form to their respective department for review.
申請人簽名(Student Signature)：___________________________

	系所審查 (Department / Institute)

	□學生檢附之修課資料與學術研究倫理課程相符，同意免修。
The course information provided by the student aligns with the Academic Research Ethics course, and exemption is granted.
□學生檢附之修課資料與學術研究倫理課程不相符，不同意免修。
The course information provided by the student does not align with the Academic Research Ethics course, and exemption is not granted.

	系所承辦人
Assistant
	系所主管簽章
Chairman or Director

	
	

	學術研究倫理核心課程18單元相關課程請至https://ethics.moe.edu.tw/課程介紹瀏覽，供系、所參酌。
For information on the 18 core units of the Academic Research Ethics course, please visit the course introduction at https://ethics.moe.edu.tw/ for reference by departments institutes.


＊依本校個人資料管理規範，本表單各項個人資料僅作為業務處理使用，並於保存期限屆滿後，逕行銷毀。In accordance with personal data management regulations of university, personal data collected in this form is used solely for academic affairs and will be destroyed after the retention period expired.


表單編號：ATRX-Q03-001-FM085-03
